
gieten. Ik geef toe dat het daarmee
het karakter van een compromis
krijgt; wij hebben dat in het voorjaar
ook besproken en daar moeten wij
dan maar op een volwassen manier
mee omgaan. Ik voel ook niets voor
een notitie aan de Kamer daarover.
Wij hebben dat onderwerp nog geen
zes maanden geleden, zij het in
afwezigheid van de heer Poppe,
uitgebreid besproken. Er komt dus
geen notitie over de burgemeesters-
benoemingen.

©

De heer De Cloe (PvdA): Voorzitter!
De minister zegt dat hij met de
Kamer heeft afgesproken dat
bovenlokale elementen een rol
kunnen spelen. De fractie van de
PvdA heeft zich niet daarvoor
uitgesproken; het was wel de
uitkomst van de meerderheid. In
Gelderland is echter geen loopbaan-
beleid aan de orde. De kandidaten
waren geen zittende commissarissen
van de koningin. De politieke kleur
was ook niet aan de orde, want
volgens mij waren ze allemaal lid
van de VVD. Het voorkeursbeleid
voor vrouwen was ook niet aan de
orde, want de namen die ik heb
horen noemen waren voornamelijk
van mannen. Heeft er soms een
nationaal belang een rol gespeeld,
waarover de minister vooraf wel
eens heeft gesproken? En kan hij
aangeven welk belang dat is?

©

Minister Dijkstal: Voorzitter! Ik heb
nooit bekendgemaakt welke
kandidaten er waren, van welk
geslacht dan ook. Ik ga hier niet
ontkennen of bevestigen wie het
waren. Ik heb niet de vrijheid om u
mee te delen welke overwegingen
ikzelf heb gehad om iemand aan het
kabinet voor te dragen, noch welke
overwegingen het kabinet heeft
gehad om uiteindelijk zijn beslissing
te nemen. Nogmaals, ik ga er
gewoon niet op in.
Beleidsmatig gesproken, hebben

wij wel aangeduid welke overwegin-
gen een rol kunnen spelen bij het
mogelijkerwijs afwijken van een
advies van de vertrouwens-
commissie.

©

De voorzitter: Voordat wij beginnen
met de stemmingen, geef ik het

woord aan mevrouw Noorman-den
Uyl.

Mevrouw Noorman-den Uyl (PvdA):
Voorzitter! Wij hebben vandaag een
brief ontvangen van de minister en
de staatssecretaris van Financiën,
onder andere over de Aanpassings-
wet Wet waardering onroerende
zaken (25037). Ik heb, gelet op deze
brief, behoefte aan een korte
heropening van de beraadslaging. Ik
verzoek derhalve om uitstel van de
stemmingen over dit onderwerp en
om een heropening van het debat.
Wat mij betreft mogen de stemmin-
gen worden verschoven naar
volgende week dinsdag.

De voorzitter: Ik stel voor, het
verzoek van mevrouw Noorman te
honoreren en niet thans, maar
volgende week te stemmen. Wij
zullen nader bepalen wanneer een
korte heropening zal plaatsvinden.

Aldus wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Waterstaatswet
1900 in verband met de instel-
ling van de Staatscommissie
voor de waterstaatswetgeving
(24637).

(Zie vergadering van 7 november
1996.)

Artikel I wordt zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het gewijzigde
subamendement-Van den Berg (stuk
nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de groep-Nijpels, het AOV, het CDA,
het GPV, de SGP, de RPF, D66,
GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor dit gewijzigde
subamendement hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat het is aangenomen.

In stemming komt het gewijzigde
amendement-Blaauw/Van Waning
(tot invoeging van een artikel IA)
(stuk nr. 8), zoals het nader is
gewijzigd door de aanneming van
het gewijzigde subamendement-Van
den Berg (stuk nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat de

aanwezige leden van de fracties van
de groep-Nijpels, het AOV, de CD, de
VVD, D66, het GPV, de RPF, de PvdA,
GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor dit nader gewijzigde
amendement hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is aangenomen.

Artikel II en de beweegreden worden
zonder stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel Wet
advies en overleg verkeer en
waterstaat (24659).

(Zie vergadering van 7 november
1996.)

De artikelen 1 t/m 20 en de beweeg-
reden worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over vier moties, ingediend in het
debat over herkeuringen WAO, te
weten:
- de motie-Adelmund c.s. over
herkeuringen in de WAO (22187, nr.
42);
- de motie-Rosenmöller over
beperking van inkomensverlies
(22187, nr. 43);
- de motie-Marijnissen over
chronisch zieken (22187, nr. 44);
- de motie-Marijnissen over
reı̈ntegratie van gehandicapte
werknemers (22187, nr. 45).

(Zie vergadering van 7 november
1996.)

In stemming komt de motie-
Adelmund c.s. (22187, nr. 42).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-
Rosenmöller (22187, nr. 43).

Dijkstal
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De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Marijnissen (22187, nr. 44).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de groep-Nijpels, het AOV, de RPF,
GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Marijnissen (22187, nr. 45).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de groep-Nijpels, het AOV, Groen-
Links, de SP en het lid Hendriks voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over negen moties, ingediend in
het debat over het Meerjaren-
programma verkeersveiligheid, te
weten:
- de motie-Stellingwerf c.s. over
fietsverlichting (24722, nr. 7);
- de motie-Stellingwerf over een
witte fietsreflector (24722, nr. 8);
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over
verkeershandhaving (24722, nr. 9);
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over een
convenant met verzekeraars (24722,
nr. 10);
- de motie-Dankers/Biesheuvel over
een extra impuls voor het speerpun-
tenbeleid verkeersveiligheid (24722,
nr. 11);
- de motie-Van Heemst c.s. over het
waarborgen van de positie van
verkeersslachtoffers (24722, nr. 12);
- de motie-Valk/Van ’t Riet over
reductie van het aantal verkeers-
slachtoffers (24722, nr. 13);
- de motie-Van ’t Riet c.s. over
invoering van een voorlopig rijbewijs
(24722, nr. 14);
- de motie-Rosenmöller over
verlaging van de maximumsnelheid
op autosnelwegen (24722, nr. 15).

(Zie vergadering van 7 november
1996.)

De heer Rosenmöller (GroenLinks):
Voorzitter! Voordat u overgaat tot de
stemmingen, wil ik nog zeggen dat ik
mijn motie over verlaging van de
maximumsnelheid op autosnelwegen
wil aanhouden. Dit punt is in het
debat heel kort aan de orde geweest.
Ik stel mij voor om hier bij de
behandeling van de begroting van
Verkeer en Waterstaat op terug te
komen. Mijn motie kan dan bij de
stemmingen over de begroting
worden betrokken.

De voorzitter: Ik stel voor, de
motie-Rosenmöller (24722, nr. 15)
van de agenda af te voeren.
Verder stel ik op verzoek van de

indieners voor, de motie-Dankers/
Biesheuvel (24722, nr. 11) van de
agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf c.s. (24722, nr. 7).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf (24722, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-
H.G.J. Kamp c.s. (24722, nr. 9).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-
H.G.J. Kamp c.s. (24722, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA en de SGP tegen deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ervoor, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Heemst c.s. (24722, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer, dat

deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Valk/Van
’t Riet (24722, nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de VVD en het GPV tegen deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ervoor, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van ’t
Riet c.s. (24722, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de VVD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij de
behandeling van het plan van
aanpak n.a.v. de Parlementaire
enquête opsporingsmethoden, te
weten:
- de motie-Hillen c.s., houdende de
uitspraak dat het plan van aanpak
tekortschiet (24072, nr. 93).

(Zie vergadering van 7 november
1996.)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de groep-Nijpels, het AOV, de CD,
het CDA, het GPV, de SGP, de RPF,
GroenLinks, de SP, het lid Hendriks
en het lid Van Traa voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Voorzitter: Weisglas

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Defensie (X)
voor het jaar 1997 (25000-X);
- het wetsvoorstel Wijziging

van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Defensie (X)
voor het jaar 1995 (slotwet)
(24855);

Voorzitter
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